
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 18 mei 2016 om 20.00 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis.  

 

NB voorafgaand aan deze openbare vergadering is er om 19.30 uur een besloten deel in 

de oude B&W kamer over de geheime stukken m.b.t. geothermie/warmtenet, zie verder 

hieronder. 

 

Verder achten we – gezien de agenda – de kans reëel dat de vergadering met een 

halfuur zal uitlopen 

 

Conform- en ingekomen stukken 

 

Een hele lijst conformstukken dit keer. Gezien de volle agenda voelden we ons genoodzaakt 

meer stukken op voorhand op de conformlijst te zetten dan we normaliter misschien hadden 

gedaan. Mocht u toch één van deze stukken willen bespreken (een enkele vraag of 

opmerking kan ook onder A.) geeft u dat dan tijdig door, met vermelding van uw specifieke 

bespreekpunt(en). 

 

Het ontwerpbesluit tot het erkennen van de waterbodemkwaliteitskaart lijkt een vrij 

technische aangelegenheid die enkel aan de raad wordt voorgelegd omdat dit niet door de 

raad aan het college is gemandateerd. 

 

De kredietaanvraag maatregelen auto netwerkanalyse Groningen-Assen betreft een 

voorstel tot herverdeling en de aanvraag van een aanvullend krediet voor een tweetal 

automaatregelen en een gemeentelijke bijdrage aan het programma Intelligente Transport 

Systemen; met betrekking tot twee andere automaatregelen wordt de stand van zaken gemeld 

en een kredietaanvraag later dit jaar aangekondigd. 
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Het raadsvoorstel plankosten verkenning westelijke ringweg vraagt u in te stemmen met 

het aanpakken van de genoemde verkenning samen met de provincie en de plankosten 

hiervoor vast te stellen. De ombouw van de westelijke ring wordt na de ombouw van de 

zuidelijke ring als belangrijkste opgave in het kader van de bereikbaarheidsagenda gezien. 

 

Het definitief ontwerp busknooppunt UMCG Noord beoogt de busreizigers van de HOV-

lijnen een overstap te bieden, waardoor o.m. het hoofdstation wordt ontlast en UMCG en 

RUG beter bereikbaar worden. Er zijn in het voortraject verschillende modellen doorgelicht 

en besproken met belanghebbenden. Met betrekking tot het DO zijn de reacties over het 

algemeen positief, maar er zijn wel twee pijnpunten: het niet terugbrengen van de knip 

Bloemsingel en het realiseren van bushaltes aan de Oostersingel. 

 

Tot slot de jaarstukken 2016 Regio Groningen Assen: u krijgt gelegenheid uw wensen en 

bedenkingen m.b.t. de conceptbegroting 2017 mee te geven aan het college. Het college zelf 

ziet geen aanleiding voor een reactie richting RGA. Mocht u dat wel zien, gelieve dat dan 

tijdig aan voorzitter/raadsadviseur door te geven. 

 

Ten aanzien van de ingekomen stukken vraagt de brief over ARCG even aandacht: bij de 

algemene beleidsmatige en financiële kaders kon u zienswijzen indienen met het oog op de 

ontwerpbegroting; de vaststelling van die ontwerpbegroting stond echter gepland  voor eind 

april, dus heeft het niet zoveel zin meer om dit stuk te agenderen. Uiteraard kunt u t.z.t. bij 

de ontwerpbegroting alsnog uw wensen en bedenkingen kenbaar maken. 

 

Geothermie en warmtenet 

 

De afgelopen jaren bent u geregeld geïnformeerd over het project geothermie, gekoppeld aan 

een aan te leggen warmtenet in Noordwest. In 2015 hebt u voor dit project de kaders 

vastgesteld. Nu is dan het moment aangebroken voor het definitieve go / no go besluit. De 

bedoeling is dat er een publieke onderneming wordt opgericht, Warmtenet Noordwest BV, 

waarin WarmteStad BV een meerderheidsbelang neemt. Ten behoeve van het verwerven van 

deze aandelen wordt u een kapitaalverstrekking voorgesteld van zeven miljoen euro. Voor 

alle stukken die tot nu toe zijn gepasseerd rond dit thema (inclusief de presentatie die op 20 

april jl. is gegeven) verwijs ik u naar het dossier ‘geothermie’ op RIS (> dossiers > 09. 

Onderhoud en beheer… > geothermie).  

 

Over een deel van de bijlage bij het raadsvoorstel is geheimhouding opgelegd. Dit heeft te 

maken met het detailniveau van de bedrijfseconomie van Warmtenet Noordwest BV. Het 

betreft de businesscase, de second opinion van de Rebel Group, en de reactie van 

WarmteStad hierop. De hoofdlijnen hiervan komen wel terug in het raadsvoorstel zelf. 

Bovendien wordt in het raadsvoorstel een (openbare) publiekssamenvatting van de second 

opinion van de Rebel Group aangekondigd; deze ontvangt u na de meivakantie. Voorafgaand 

aan de vergadering, om 19.30 uur, kunt u in een besloten bijeenkomst over deze geheime 

informatie vragen stellen, zowel aan het college (WarmteStad) als aan de Rebel Group. 

 

Kabelbaan 

 

Eerder dit jaar heeft de Stichting Flyover haar rapport naar de mogelijkheden van een 

kabelbaan op het tracé Euroborg / Sontplein / Grote Markt aan de wethouder aangeboden. 
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Een sluitende businesscase bleek mogelijk. Desondanks schreef het college enige tijd later 

aan de raad de toegevoegde waarde van een flyover op dit tracé niet te zien. De fracties van 

VVD en ChristenUnie willen hierover graag met commissie en college in gesprek, ook in 

relatie tot eerdere bespreking van dit onderwerp in 2013, n.a.v. een quick scan. De 

bespreekpunten van de fracties zijn bijgevoegd. 

 

Zuidelijke ringweg 

 

Nu de aanbesteding van de Zuidelijke Ringweg (vrijwel) is afgerond, willen een viertal 

fracties – in afwachting uiteraard van de uitspraak van de Raad van State inzake het 

tracébesluit – alvast met commissie en college in gesprek over het vervolg: de uitvoering van 

het project, m.n. wat betreft de relatie met de omwonenden en de rol van de raad hierbij. De 

bespreekpunten zijn bijgevoegd. 

  

OV-bureau 

 

Twee maanden geleden heeft uw commissie de kaderbrief van het OV-bureau m.h.o.o. de 

nieuwe begroting besproken. Nu liggen de concept-begroting en de concept-dienstregeling 

op basis van die kaderbrief voor, en krijgt u gelegenheid tot het indienen van wensen en 

bedenkingen. Bijgevoegd zijn ook het jaarverslag en de jaarrekening over het afgelopen jaar. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer  

Raadsadviseur 


